
 

Heřmánek pravý je jako bylinka všelékem. O tom nám může 

vyprávět i paní Irena Perničková, která na bylinky nedá 

dopustit. Své alternativní zálibě se věnuje odjakživa a je 

velice ráda, že s ní může pokračovat i u nás v DS. 


